

RUE LORNE CRESCENT

40. Geo. Janin	
41. Henri Bertrand	200

CARRE RICHMOND

42. John H. Leahy	100
43. Glibert, Paye & Cie	100
44. Palermo & Frascarelli	100
45. Geo. Janin	

RUE DUROCHER

46. Glibert, Paye & Cie	500
47. Geo. Janin	

AVENUE KING EDWARD

48. S. Ricci & Cie	1,100
49. J. Toussaint & Cie	1,500
50. Glibert, Paye & Cie	1,100
51. Henault & Heffernan	1,100
52. Geo. Janin	

AVENUE MADISON

53. J. Toussaint & Cie	1,325
54. S. Ricci & Cie	1,325
55. Palermo & Frascarelli	1,325
56. Glibert, Paye & Cie	1,325
57. Henault & Heffernan	1,325
58. A. T. A. Chagnon & Fils	1,325
59. Geo. Janin	

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 30 avril 1913, p.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, Président. Tous
présents.

1.—Soumis un protêt à la réquisition de M. C. E. Saint-Onge, contre la Cité de Montréal.

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef.

2.—Soumise une communication de MM. Pelletier & Pelletier, avocats, re action intentée contre la Cité par M. Arthur P. Patenaude, pour fourniture de matériaux et exécution d'ouvrage pour la Cité.

Résolu: De référer au Département en Loi.

3.—Soumise une communication de la Montreal Light, Heat and Power Company, re réclamation de ladite compagnie pour inondation.

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef (M. Howard) pour rapport sur ladite communication, et sur réception dudit rapport, de référer le tout au Département en Loi.

4.—Soumis un rapport du Département en Loi, au sujet de la demande de la Canadian Car and Foundry Company Limited, pour exemption de la taxe pour la fourniture de l'eau à leur établissement situé au Village Turcot, déclarant que ladite compagnie n'est pas exempte de payer la taxe de l'eau.

Résolu: D'informer la Canadian Car and Foundry Co., Ltd., en conséquence.

5.—Soumis un rapport du Département en Loi, re expropriation des rues Vinet, Sherbrooke et Boyce, déclarant que la Ville est maintenant propriétaire des terrains expropriés, et qu'elle peut prendre possession de ces terrains sans autres formalités, et s'en servir pour toute fin autorisée par sa charte.

LORNE CRESCENT STREET.

40. Geo. Janin	
41. Henri Bertrand	200

RICHMOND STREET.

42. John H. Leahy	106
43. Glibert, Paye & Cie	100
44. Palermo & Frascarelli	100
45. Geo. Janin	

DUROCHER STREET.

46. Glibert, Paye & Cie	500
47. Geo. Janin	

KING EDWARD AVENUE.

48. S. Ricci & Cie	1,100
49. J. Toussaint & Cie	1,500
50. Glibert, Paye & Cie	1,100
51. Henault & Heffernan	1,100
52. Geo. Janin	

MADISON AVENUE.

53. J. Toussaint & Cie	1,325
54. S. Ricci & Cie	1,325
55. Palermo & Frascarelli	1,325
56. Glibert, Paye & Cie	1,325
57. Henault & Heffernan	1,325
58. A. T. A. Chagnon & Fils	1,325
59. Geo. Janin	

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 30th April 1913, p.m.

His Worship Mayor L. A. Lavallée, Chairman, and all
the Members of the Board.

1.—Submitted a protest at the requisition of Mr. C. E. St-Onge, against the City of Montreal.

Referred to the Chief Engineer.

2.—Submitted a letter from Messrs. Pelletier & Pelletier, advocates, re action taken by Mr. Arthur P. Patenaude against the City for materials supplied to and work done for the City.

Referred to the Law Department.

3.—Submitted a letter from the Montreal Light, Heat and Power Co., anent the claim of said company, re flooding.

Resolved: That the matter be referred to the Chief Engineer (Mr. Howard) for a report on said letter and on reception of said report, that the whole matter be referred to the Law Department.

4.—Submitted a report from the Law Department concerning the request of the Canadian Car and Foundry Company, Limited, to be exempted from paying for the water supplied to their premises situated in Turcot Village, stating that said company is not exempt from taxation.

Resolved: To inform the Canadian Car and Foundry Company, Limited accordingly.

5.—Submitted a report from the Law Department, re expropriation of Vinet, Sherbrooke and Boyce streets, stating that the City is now proprietor of the lots of land expropriated, and that it can take possession of the same without any formalities and use them for any purpose authorized by the Charter.